

Date: 17 March 2026

التاريخ: ١٧ مارس ٢٠٢٦ م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: List Board Nominees

الموضوع/ قائمة المترشحين لمجلس الإدارة

We kindly request that you review the list of nominees for membership in the Board of Directors of OQ Gas Networks SAOG and the brief overview of the nominees:

نرجو منكم التكرم بالاطلاع على قائمة المترشحين لعضوية مجلس ادارة شركة أوكيو لشبكات الغاز ش.م.ع.ع والنبة المختصرة عن المترشحين:

1- Abdullah Mohammed Musallam Al-Abri

1- عبدالله بن محمد بن مسلم العبري

Abdullah Al Abri holds a Bachelor's Degree in Production and Operations Management from Sultan Qaboos University, and a Master's Degree in Business Administration from Coventry University. He has over 26 years of experience in leading development partnership projects, public private partnerships, strategic investments, business operations management, and in country value added management. He contributed to the restructuring of laws and regulations related to partnership and privatization programs. He has managed localization and corporate social responsibility projects at CC Energy Development and led the contracts and projects team in the Public Authority for Privatization and Partnership. He is currently serving as the Director General of the Partnership & Privatization unit at the Ministry of Finance.

يحمل عبد الله العبري شهادة البكالوريوس في إدارة الإنتاج والعمليات من جامعة السلطان قابوس، وشهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة كوفنتري. يتمتع بخبرة تفوق الـ 26 عامًا في قيادة مشاريع الشراكة التنموية، والشراكات بين القطاعين العام والخاص، والاستثمارات الاستراتيجية، وإدارة العمليات التجارية، وإدارة القيمة المضافة على المستوى الوطني. وقد ساهم في إعادة هيكلة القوانين واللوائح المتعلقة ببرامج الشراكة والخصخصة. أدار مشاريع التوطين والمسؤولية الاجتماعية للشركات في شركة سسي لتطوير الطاقة، وقاد فريق العقود والمشاريع في الهيئة العامة للتخصيص والشراكة. يشغل حاليًا منصب المدير العام لوحدة الشراكة والخصخصة في وزارة المالية.

Abdulwahhab Al Hinai holds a Bachelor's Degree in Law from the College of Sharia and Law, a Master's Degree in Law from King's College London, and a Master's Degree in Business Administration from University of Strathclyde. With over 20 years of experience in legal practices, he has led major restructuring initiatives, advised on cross-sector regulatory reforms and supported the development and review of legislative and governance frameworks. His expertise spans complex transactions, investment protection, dispute resolution and large-scale contractual matters. He currently serves as a General Counsel of OQ, leading the Group's legal, regulatory and governance strategy across its diversified energy portfolio. He oversees legal risk management, certain compliance measures and corporate governance frameworks supporting OQ's strategic growth and transformation agenda.

يحمل عبد الوهاب الهنائي شهادة البكالوريوس في القانون من كلية الشريعة والقانون، وشهادة الماجستير في القانون من كلية كينجز كوليدج لندن، وشهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة سترانكلايد. وبخبرة تزيد عن عشرين عامًا في مجال الممارسات القانونية، حيث قاد مبادرات إعادة هيكلة كبرى، وقدم استشارات بشأن إصلاحات تنظيمية شاملة للقطاعات، وساهم في تطوير ومراجعة الأطر التشريعية والحوكمة. وتشمل خبرته المعاملات المعقدة، وحماية الاستثمارات، وتسوية المنازعات، والمسائل التعاقدية واسعة النطاق.

يشغل حاليًا منصب المستشار القانوني العام لشركة أوكيو، حيث يقود استراتيجية المجموعة القانونية والتنظيمية والحوكمة في جميع قطاعات الطاقة المتنوعة. ويشرف على إدارة المخاطر القانونية، وبعض تدابير الامتثال، وأطر حوكمة الشركات التي تدعم النمو الاستراتيجي والتحول المؤسسي لشركة أوكيو.

3- Ali Saif Ali Al Saadi

Ali Al Saadi holds a high school diploma (General Diploma) and is currently a student at Buraimi University College, majoring in Business Economics and has over 23 years of experience in various sectors; he worked in the Emirates Zaeem Foundation and Al Zaeem Magazine in public relations, then worked in the Al Ain Sports and Cultural Club in the media office. He is the director and founder of Al Buraimi Business Investment Company and is a member of the Real Estate Development Committee of the Oman Chamber of Commerce and Industry, Al Buraimi Governorate branch.

3- علي بن سيف بن علي الساعدي

حاصل على شهادة الثانوية العامة (الدبلوم العام) وحاليا طالب في كلية البريمي الجامعية بتخصص بكالوريوس اقتصاد الأعمال يمتلك خبره مدتها 23 سنة في قطاعات مختلفة حيث عمل في مؤسسة زعيم الإمارات ومجلة الزعيم بالعلاقات العامة ثم العمل في نادي العين الرياضي الثقافي بالمكتب الاعلامي وايضا مؤسس شركة أعمال البريمي للاستثمار ش.م.م وعضو لجنة التطوير العقاري في فرع غرفة تجارة وصناعة عمان محافظة البريمي.

4- Amer Salim Ayel Al Jabri

Amer Al Jabri holds a Bachelor's Degree in Finance from Sultan Qaboos University, and a Master's degree in Finance and Banking from the British University in Dubai in association with the University of Birmingham. He has experience in the oil and gas sector and possesses over 28 years of experience in finance,

4- عامر بن سالم بن عايل الجابري

يحمل عامر الجابري شهادة بكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس، وشهادة ماجستير في المالية والمصارف من الجامعة البريطانية في دبي بالتعاون مع جامعة برمنغهام. يتمتع بخبرة واسعة في قطاع النفط والغاز، حيث يمتلك أكثر من 28 عامًا من الخبرة في مجالات المالية والحوكمة والتخطيط الاستراتيجي والقيادة الاستراتيجية. شغل منصب المدير المالي وأمين سر شركة

governance, strategic planning, strategic leadership. He worked as the Finance Director and Company Secretary at OQ Trading in the Dubai International Financial Centre. He also worked as General Manager of Finance and Company Secretary at OQ Gas Networks. He is currently working as Chief Financial Officer and Company Secretary of Strategic & Precious Metals Processing.

5- Ayad Ali Yusuf Al Balushi

Ayad Al Balushi holds a Bachelor of Science in Mechanical Engineering from the University of Nottingham in the United Kingdom. He has over 23 years of experience in oil and gas companies. He currently serves as the Chief Executive Officer of the OMRAN, previously he served as Chief Financial Officer in Oman Investment Authority leading the finance function and supervising legal, risk, assurance and governance. He also served as the Nakhla Program lead at OQ, as well as the Chief Portfolio Officer and Chief Financial Officer of OOCEP, and was the Middle East Business Manager at Schlumberger.

6- Ben De Waele

Ben De Waele holds a degree in Chemical Engineering from University of Ghent and an MBA from Vlerick Management School. He has over 22 years of extensive experience in energy infrastructure and international business development. He is currently the Senior Vice President , Belgian Operations at Fluxys, where he is responsible overseeing the entire Belgian operational organization, including Commercial activities, Gas flow Management, construction & Engineering , Operations Maintenance and HSE. Ben joined Fluxys in 2003 and has built over 20 years of experience across the gas infrastructure value chain. After holding roles in account management, LNG, business development and M&A, he led Fluxys' international affiliates portfolio across eleven countries. He later became Director Operations at Fluxys Belgium, overseeing the pipeline network, LNG terminal and storage facilities ,before taking up his current role as Senior Vice-President Belgian Operations.

أوكيو تريندينج في مركز دبي المالي العالمي. كما شغل منصب المدير العام للشؤون المالية وأمين سر شركة أوكيو لشبكات الغاز. ويعمل حاليًا مديرًا ماليًا تنفيذيًا وأمين سر شركة معالجة المعادن النفيسة و الاستراتيجية.

5- عياد بن علي بن يوسف البلوشي

يحمل عياد شهادة بكالوريوس في الهندسة الميكانيكية من جامعة نوتنغهام في المملكة المتحدة. يتمتع بخبرة تزيد عن 23 عامًا في شركات النفط والغاز. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة عمران، وشغل سابقًا منصب المدير المالي في الهيئة العمانية للاستثمار، حيث قاد الشؤون المالية وأشرف على الشؤون القانونية وإدارة المخاطر والضمان والحوكمة. كما شغل منصب مدير برنامج نخلة في شركة أوكيو، بالإضافة إلى منصب رئيس قسم المحافظ الاستثمارية والمدير المالي في شركة النفط العمانية للاستكشاف والإنتاج (OOCEP)، وكان مدير أعمال الشرق الأوسط في شركة شلمبرجير.

6- بن دي وايلى

يحمل بن دي وايلى شهادة في الهندسة الكيميائية من جامعة غنت، وماجستير إدارة الأعمال من كلية فليريك للإدارة. يتمتع بخبرة واسعة تزيد عن 22 عامًا في مجال البنية التحتية للطاقة وتطوير الأعمال الدولية. يشغل حاليًا منصب نائب الرئيس الأول للعمليات البلجيكية في شركة فلوكسيس، حيث يتولى مسؤولية الإشراف على كامل العمليات التشغيلية في بلجيكا، بما في ذلك الأنشطة التجارية، وإدارة تدفق الغاز، والإنشاءات والهندسة، والصيانة، والصحة والسلامة والبيئة. انضم بن إلى فلوكسيس عام 2003، واكتسب خبرة تزيد عن 20 عامًا في سلسلة قيمة البنية التحتية للغاز. بعد أن شغل مناصب في إدارة الحسابات، والغاز الطبيعي المسال، وتطوير الأعمال، وعمليات الاندماج والاستحواذ، قاد محطة الشركات التابعة الدولية لشركة فلوكسيس في إحدى عشرة دولة. ثم أصبح مديرًا للعمليات في فلوكسيس بلجيكا، حيث أشرف على شبكة خطوط الأنابيب، ومحطة الغاز الطبيعي المسال، ومرافق التخزين، قبل أن يتولى منصبه الحالي كقائد الرئيس الأول للعمليات البلجيكية.

Fathi Al Bulushi is an investment, corporate finance, and governance executive with 20+ years of experience across Oman and Southeast Asia. He is the Chief Executive Officer of Oman Brunei Investment Company SAOC and an Investment Committee Member of Future Fund Oman. He brings strengths in disciplined capital allocation, PPP/structured finance, portfolio governance, turnarounds/exits, and stakeholder alignment across priority sectors including healthcare, utilities, education, and telecom. He also holds board roles including OQ Gas Networks (OQGN) and the Investment Bank of Oman.

فتحي البلوشي هو خبير تنفيذي في مجال الاستثمار والتمويل المؤسسي والحوكمة، يتمتع بخبرة تزيد عن 20 عامًا في سلطنة عُمان وجنوب شرق آسيا. يشغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة عُمان بروناي للاستثمار (ش.م.ع.ع.)، وعضو لجنة الاستثمار في صندوق مستقبل عُمان. يتميز بخبرة واسعة في إدارة رأس المال بكفاءة عالية، والشراكة بين القطاعين العام والخاص/التمويل المهيكل، وإدارة المحافظ الاستثمارية، وعمليات إعادة الهيكلة/التخارج، والتنسيق مع أصحاب المصلحة في قطاعات ذات أولوية، تشمل الرعاية الصحية، والمرافق، والتعليم، والاتصالات. كما يشغل عضوية مجالس إدارة شركات أخرى، منها شركة أوكيو لشبكات الغاز (OQGN) وبنك الاستثمار العُماني.

8- Mohamed Ibrahim Mohamed Ahmed

Mohammed Ibrahim holds a Master of Business Administration (Public Administration) from the College of Commerce, where his thesis focused on governance and its impact on improving employee performance in Omani government institutions. He also holds international certification in Lean Six Sigma methodology (Black, Green, and Yellow Belt certifications) and has over 25 years of experience. Mohammed Ibrahim served as Head of the Basic Skills Department at the Sur Vocational College, in addition to supervising the Business Administration Department. He also worked as the college's Academic Coordinator and Head of the Quality Assurance Team. He contributed to developing the strategic plan for vocational colleges at the Ministry of Labor level and attended numerous quality control workshops. He currently serves as Head of the Science Department at Al-Awael Private School. He has also mentored and trained numerous employees, helping them achieve their goals. He seeks to utilize his skills in a position with a prestigious organization that offers new challenges and opportunities to contribute effectively based on his extensive experience.

8- محمد بن ابراهيم بن محمد احمد

يحمل محمد ابراهيم شهادة الماجستير في إدارة الأعمال (الإدارة العامة) كلية التجارة حيث كان موضوع الرسالة عن الحوكمة واثرها في تحسين اداء العاملين في المؤسسات الحكومية العمانية. كما انه يحمل الاعتماد الدولي لمنهجية لين 6 سيجما (شهادة الحزام الأسود والاخضر والاصفر) ويتمتع بخبرة تزيد عن 25 عاماً. حيث عمل محمد ابراهيم كرئيس لقسم المهارات الأساسية في الكلية المهنية بصور، بالإضافة إلى إشرافه على قسم إدارة الأعمال. كما عمل كمنسق الأكاديمي في الكلية، ورئيس فريق ضمان الجودة. حيث ساهم في وضع الخطة الاستراتيجية للكلية المهنية على مستوى وزارة العمل وحضر العديد من ورش العمل في ادارة ضبط الجودة، ويشغل حالياً منصب رئيس قسم العلوم في مدرسة الاوائل الخاصة. كما قام بتوجيه وتدريب العديد من الموظفين ومساعدتهم على تحقيق أهدافهم. ويسعى إلى توظيف مهاراته في منصب لدى مؤسسة مرموقة توفر له تحديات جديدة وفرصاً للمساهمة بفعالية بناءً على خبرته الواسعة.

Salah Al Shamsi holds an Bachelor's degree in Business Administration from University of Arkansas , a Master in Business Administration from University of Hull, United Kingdom. He has over 28 years of experience in strategic leadership and management, with a proven track record in driving organizational transformation and operational excellence. He currently serves as Head of Strategic Planning and Risk Management at Al Maha Petroleum, where he led cross-functional teams across strategy, risk management, and fuel station network development.

يحمل صلاح الشامسي شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة أركنساس في الولايات المتحدة الأمريكية، وشهادة ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة هال في المملكة المتحدة. يتمتع بخبرة تزيد عن 28 عامًا في القيادة والإدارة الاستراتيجية، وسجل حافل في قيادة التحول المؤسسي والتميز التشغيلي. يشغل حاليًا منصب رئيس قسم التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر في شركة المهال للبترول، حيث يقود فرقًا متعددة التخصصات في مجالات الاستراتيجية وإدارة المخاطر وتطوير شبكة محطات الوقود.

10- Sultan Hamed Khamis Al Burtmani

Sultan AL Burtmani holds a Bachelor's degree in finance from Sultan Qaboos University and an Executive MBA from IE University, He has over 20 years of experience in the oil and gas industry, He is the Vice President of Business Development at OQ where he spearheads the company's growth strategy and directs new investments across the comprehensive energy value chain. His leadership is pivotal in driving OQ's expansion and strategic initiatives. Previously, as CEO of the Integrated Gas Company (IGC), His extensive career also includes transformative roles such as Managing Director of Oman Gas Company, where he restructured the business, and Head of Midstream and Power at Oman Oil Company, managing a multi-billion-dollar portfolio while leading diverse M&A and project development initiatives. , his strategic acumen is complemented by deep industry knowledge and a proven track record of executing complex projects and fostering significant growth.

10- سلطان بن حمد بن خميس البرطماني

يحمل سلطان البرطماني شهادة بكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس، وشهادة ماجستير إدارة أعمال تنفيذية من جامعة IE. يتمتع بخبرة تزيد عن 20 عامًا في قطاع النفط والغاز، ويشغل منصب نائب رئيس تطوير الأعمال في شركة أوكيو، حيث يقود استراتيجية نمو الشركة ويوجه الاستثمارات الجديدة عبر سلسلة القيمة الشاملة للطاقة. تُعد قيادته محورية في دفع عجلة توسع شركة أوكيو ومبادراتها الاستراتيجية. شغل سابقًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة الغاز المتكاملة (IGC). وتشمل مسيرته المهنية الحافلة أيضًا أدوارًا محورية، منها منصب العضو المنتدب لشركة الغاز العمانية، حيث أعاد هيكلة أعمالها، ومنصب رئيس قسم النقل والتخزين والطاقة في شركة النفط العمانية، حيث أدار محفظة استثمارية بمليارات الدولارات، وقاد خلالها مبادرات متنوعة في مجال عمليات الاندماج والاستحواذ وتطوير المشاريع. تُكمل خبرته الاستراتيجية معرفة عميقة بالقطاع وسجل حافل في تنفيذ مشاريع معقدة وتحقيق نمو ملحوظ.

Raiya Al Salmi holds a Bachelor of Science with Honours in Accounting and Finance with Economics from the University of Kent in the United Kingdom and Master of Business Administration from the University of Houston in the United States. She has over 18 years of diverse experience. She currently serves as the VP-Corporate Strategy at OQ . Prior to this, she played an active role on two transformations in the oil and gas industry. She also has other experience includes asset management for both local and international assets at Oman Oil Company, portfolio management for an investment fund, and transaction advisory consulting at PwC working on transactions across the GCC and North Africa.

تحمل راية شهادة بكالوريوس العلوم مع مرتبة الشرف في المحاسبة والمالية والاقتصاد من جامعة كنت في المملكة المتحدة، وشهادة ماجستير إدارة الأعمال من جامعة هيوستن في الولايات المتحدة. ولديها خبرة تزيد عن 18 عامًا في مجالات متنوعة. تشغل حاليًا منصب نائب الرئيس للاستراتيجية المؤسسية في شركة أوكيو. قبل ذلك، كان لها دور فاعل في عمليتي تحول في قطاع النفط والغاز. كما تشمل خبراتها الأخرى إدارة الأصول المحلية والدولية في شركة النفط العمانية، وإدارة محافظ استثمارية لصندوق استثماري، وتقديم الاستشارات في مجال الصفقات لدى شركة برايس ووترهاوس كوبرز (PwC) حيث عملت على صفقات في دول مجلس التعاون الخليجي وشمال أفريقيا.

12- Irfan Mian

Irfan Mian holds a Bachelor of Science in Economics from London School of Economics, a Master of Science (Industrial Relations) from the University of Oxford in which he specialised in Economics. He also holds an MBA from IESE Business School, Spain. With over an 26 years' global experience as an investment professional in private equity, portfolio management, and advisory institutions, Irfan is currently part of the Saudi Public Investment Fund's Regional Investments Private Equity team. Irfan led PIF's participation in both of Oman's recent MSX listings of state assets. Previously, Irfan was the Director responsible for establishing, developing, and leading the Mining Unit at Mubadala Investment Company. In his previous role as an investment professional at Investcorp Private Equity, Irfan was Chief Financial Officer for L'azurde in Riyadh during 2010-11. His previous professional experience includes advisory work at Lehman Brothers, Mckinsey & Company and Schroders Corporate Finance in London.

12- عرفان ميان

يحمل عرفان ميان شهادة بكالوريوس العلوم في الاقتصاد من كلية لندن للاقتصاد، وشهادة ماجستير العلوم (العلاقات الصناعية) من جامعة أكسفورد، حيث تخصص في الاقتصاد. كما يحمل شهادة ماجستير إدارة الأعمال من كلية IESE للأعمال في إسبانيا. يتمتع عرفان بخبرة عالمية تزيد عن 26 عامًا في مجال الاستثمار، تشمل الاستثمار المباشر، وإدارة المحافظ، والمؤسسات الاستشارية. وهو حاليًا عضو في فريق الاستثمارات الإقليمية للاستثمار المباشر التابع لصندوق الاستثمارات العامة السعودي. قاد عرفان مشاركة الصندوق في إدراج أصول الدولة في بورصة سلطنة عمان مؤخرًا. وقبل ذلك، شغل منصب المدير المسؤول عن تأسيس وتطوير وقيادة وحدة التعدين في شركة مبادلة للاستثمار. وفي منصبه السابق كمتخصص في الاستثمار لدى شركة إنفستكورب للاستثمار المباشر، شغل عرفان منصب المدير المالي لشركة لازوردي في الرياض خلال الفترة 2010-2011. وتشمل خبرته المهنية السابقة العمل الاستشاري في ليمان براذرز، وماكينزي وشركاه، وشرودرز للتمويل المؤسسي في لندن.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،



Mansoor Al Abdali
Chief Executive Office

منصور العبدلي
الرئيس التنفيذي

